
 

 

Beslutningsprotokol for menighedsrådsmøde  
onsdag den 25. maj 2022 (5/22) kl. 17.30-20.00 i Domkirkens Hus 
 

Til stede:  
Jeppe Hedaa (JH), Hanne Sundin (HS), Hanne Esmann (HE), 
Jakob Knudsen (JK), Ole Ehlers (OE), Charlotte Ekstrand (CE), 
Benedicte Christiansen (BC), Nore Kornø Rasmussen (NKR), Finn 
Risum (FR), Anders Gadegaard (AG), Steffen Ringgaard Andresen 
(SRA), Eva-Maria Schwarz (EMS), Stine Munch (STM). 
Medarbejderrepræsentant suppleant Niels Fink-Jensen.  
 
Afbud: Signe Malene Berg (SMB), Christian Monrad (CM),  

 
Mødet sluttede kl. 20.30 

 
Referent: Birgit Bøgh Sønderriis, kordegn (pkt. 1) 

 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden 
 

 
Dagsorden blev med enighed 
ændret til: 
 
1. Lukket punkt 
2. Underskrift af indstilling 
3. Orientering 
 
Pkt. 3, 4, 5, 6 og 8 udgik fra 
dagsorden. Pkt. 3, 4, 5 og 6 
udsættes til et kommende 
menighedsrådsmøde. 
 

 
2. 

 
Indledning ved Eva-Maria Schwarz 
 

 
 

 
3. 

 
Orientering om proces vedr. estimat 1 og 
budget 2023 
 

 
Punktet udsat jf. pkt. 1 

 
4. 

 
Lokalefordeling 
 

 
Punktet udsat jf. pkt. 1 

 
5. 

 
Udpegning af 2 medlemmer fra 
menighedsrådet til                 
medlemmer af bestyrelsen for Bibliarium         
 

 
Punktet udsat jf. pkt. 1 



 
6. 

 
Opsamling på udvalg 
 
Udvalgene har mødtes og evalueret med 
udgangspunkt i medarbejdernes og 
menighedsrådsmedlemmernes  
behov og vender nu tilbage til 
menighedsrådet med  
ændringer, hvor der er tænkt økonomi og 
vision ind. 
Fokuspunkter: Forenkling, samarbejde og 
handlekraft 
Kommissorierne er genbesøgt 
 

 
Punktet udsat jf. pkt. 1 

 
7. 

 
Eventuelt 
 

 
Formanden orienterede om: 
 
Menighedsmøde søndag den 29. 
maj kl. 11.30. 
 
Der er sat midlertidig hjælp på til 
personaleadministratoren. 
 
Der bruges et beløb på 2500,- kr. 
årligt til Frivilligejob.dk 
 

 
8. 

 
Beslutningsprotokol oplæses og underskrives  
 

 
 

 
9. 

 
Lukket punkt  
 

 
Et enstemmigt menighedsråd 
besluttede, at udsende 
pressemeddelelse hurtigst muligt 
senest 26.05.2022 
Ydermere blev det besluttet at 
mødes hurtigst muligt for at 
diskutere de internt afledte forhold 
 

 
 
 
 
 

 

 

 


